
31/10/2024 Tarihinde Düzenlenen "Personel Disiplin ve Ceza Soruşturma

İşlemleri Eğitimi" Katılımcı Değerlendirme İstatistikleri
 

SORULAR 10 8 6 4 2

1 -Eğitimi veren kişiyi, eğitim konu alanı açısından ne
derece yeterli buldunuz?

63 22

2 -Eğitici sorulara ne derecede tatmin edici cevaplar
verebildi?

56 28 1

3 -Eğitimi veren kişinin anlatımı ne kadar anlaşılırdı? 62 23

4 -Eğitim yapılan ortam söz konusu eğitim için ne derece
uygundu?

43 32 10

5 -Eğitimin süresi ne derecede yeterliydi? 41 30 12 2

6 -Eğitim içerik olarak beklentilerinizi ne kadar
karşılayabildi?

45 32 7 1

7 -Eğiticinin kullandığı materyaller söz konusu eğitim için
ne kadar uygundu?

46 34 5

8 -Eğiticinin örneklendirmeleri sizin için ne derece
yeterliydi?

53 29 3

9 -Eğitim sırasında anlaşılmayan noktalara ilişkin
sorgulamalar ne derece yeterliydi?

44 34 7

10 -Eğitim somut problem durumlarıyla ne derece
ilişkilendirilebildi?

52 30 3

MEMNUNIYET ORANI: %94,00
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GÖRÜŞ VE ÖNERİLER
* Eğitim kesinlikle faydalı bir eğitimdi sıklıkla tekrar edilmesi eğitim kitlesinin daha bilgili ve yaygın

olmasını sağlayacağını düşünüyorum. Eğitimi veren personele ayrıca teşekkür etmek isterim. Ciddi bir

hazırlık ve örneklemelerle bilgi aktarımı sağladı. 

* Eğitici, konu ile ilgili yetkin ve donanımlı. Konuyu somut bir durum ile destekledi. Teşekkürler.

* Faydalı bir eğitim oldu. Teşekkür ederim

* Eğitim şube çalışanlarına teşekkürler.

Bu tür eğitim süresinin daha uzun tutulmasını talep etmekteyim.

Faydalı olduğunu düşünüyorum.

* Üniversitemizin Eğitim Programlarının elektronik ortama mutlaka kaydı yapılarak ilgili birimin web

sayfası üzerinden ulaşılabilir şekilde bulundurulmasının fayda olacağını düşünüyorum.   ( Özellikle riskli

teknik bilgi gerektiren tahakkuk ve öğrenci işlemlerine ilişkin yapılan eğitimlerin video kaydı ve ekran

kaydının alınması)

* Eğitim süresi yeterli değildi önemli bir konu ve daha ayrıntılı anlatılması için sürenin daha uzun olması

gerekir. Serhat bey konuya hakim ve tel bile her soruya cevap alabiliyoruz fakat eğitimin süresi bu

olmamalı. KYK ve Disiplin eğitimleri önemli fakat gereken süre eğitim verilmiyor. 

* Eğitimin faydalı olduğunu söyleyebilirim. Ancak bir eğitim sürecinde tüm soruların yanıtlanması ve

uygulamaların gösterilmesi mümkün olmadığından, uygulama süreci içinde sorunlarla karşılaştıkça

verilecek desteğin önemli ve gerekli olduğunu düşünüyorum. 

* serhat müdürün anlatımı bilgi aktarımı başarılıydı. emekleri için teşekkürler 

* Eğitim sunumu ve anlatımı çok kaliteli ve akıcı oldu, böyle güzel bir eğitim için sayın şube müdürmüz

Yusuf Serhat ÇELİK beye teşekkür ediyorum.

* Verimli bir eğitimdi.

* Güzel planlanmış bir eğitimdi, bu konuda bir kitapçık hazırlanması iyi olur.

* eğitim süresi biraz daha uzatılıp, bölümler halinde verilebilir. daha küçük gruplarda eğitim sunulabilir.

daha interaktif olması sağlanabilir.

* Eğitim oldukça faydalıydı.

* Eğitimin daha kapsamlı bir şekilde ve eğer gerekiyorsa birkaç parçaya ayrılarak verilmesini talep ederim. 

* Teşekkürler

* Eğitim akıcı güzel geçti.


